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Datum 
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3787886 

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

R.E.H.M. Dumont 

Telefoon 

(073) 681 26 12 
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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 24 februari 2015, ingekomen op 25 februari 2015, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Bent u bekend met dit bericht? 
Antwoord: Ja. 

 
2. Herkent u het beeld dat de provincie Noord-Brabant de spil is in de 
grootscheepse internationale handel in verwaarloosde puppy's? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee, wij beschikken niet over deze informatie omdat de provincie 

daar geen verantwoordelijkheid in heeft. 

 

3. Bent u bereid om met de bevoegde instanties in overleg te gaan om deze 
schandalige praktijken aan te pakken en bijzondere opsporingsambtenaren en 
handhavers in het veld extra alert te maken op deze problematiek? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee, de verantwoordelijkheid hiervan ligt bij het ministerie van 

Economische Zaken, het ministerie van Veiligheid en Justitie, de douane, de 

Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) en de politie. Overigens 

hebben wij geen aanwijzingen dat de verantwoordelijke organisaties hier 

onvoldoende aandacht schenken. 
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4. Bent u bereid om de risico’s van verspreiding van rabiës in dit kader binnen 
het Brabants Kennisnetwerk Zoönosen aan de orde te stellen? Zo nee, waarom 
niet? 
Antwoord: Ja, wij willen het Brabants Kennisnetwerk Zoönosen vragen om de 

ontwikkelingen te volgen. De NVWA is een van de organisaties die participeert 

in het kennisnetwerk. 

 

 

 

 

 
 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 
 
Voorzitter, Secretaris, 

 

 


